



8D  
7N

冰雪王国

# 哈尔滨

ICE WORLD HARBIN

长春 | 牡丹江 | 雪乡 | 亚布力 | 哈尔滨  
CHANGCHUN | MUDANJIANG | SNOW VILLAGE | YABULI | HARBIN



## 第1天：吉隆坡 ✕ 中转城市 - 长春

- 127公里 - 吉林

集合于吉隆坡国际机场，飞往中转城市到长春。抵达驱车前往吉林。

📍棉服店，添补冬装

## 第2天：吉林 - 295公里 - 牡丹江

📍松花江畔观看雾凇（视天气情况而定）

📍牡丹江市镜泊湖景区（含电瓶车）

镜泊湖是中国最大、世界第二大高山熔岩湖。清澈见底的湖泊、奔腾的瀑布、茂密的森林、火山地貌，营造出一幅蔚为壮观的景象。2015年被联合国教科文组织列为世界地质公园。冬季游览镜泊湖，还有机会看到冰冻的吊水楼瀑布。

## 第3天：牡丹江 - 250公里 - 雪乡

📍中国雪乡之都【梦幻家园】

雪乡内自由拍照参观留念。雪乡拥着层层叠叠的积雪，百余户的居民区犹如一座相连的“雪屋”，房舍随物具形的积雪在风力的作用下可达1米厚，好似奔马、卧兔……千姿百态，仿佛是天上的朵朵白云飘落，积雪期长达七个月，积雪深达2米，皑皑白雪在风力的作用下随物具形，千姿百态。《爸爸去哪儿》拍摄地【梦幻家园】欣赏真正的东北雪景，感受雪乡的美，夜幕降临后观看雪乡大红灯笼高高挂的喜庆景象，雪乡的夜景尤为美丽，淳朴的雪乡人在自家挂起大红灯笼，洁白如玉的白雪在大红灯笼的照耀下，美丽至极。您可参加选择自费活动中参观如诗如画的冰雪画廊，您还可自费乘坐雪龙号及雪地摩托登顶，在白雪中戏耍。※雪乡内建筑上的积雪不可玩耍，一旦破裂，有关当局将采取罚款的形式。

## 第4天：雪乡 - 40公里 - 亚布力

📍国际滑雪之都—亚布力

沿途欣赏北国风光，午餐后远观大锅盔山，外观亚布力火车站。

## 第5天：亚布力 - 230公里 - 哈尔滨

📍太阳岛雪雕博览会（含电瓶车）

博览会也被誉为“全球最大的冰雪嘉年华”。

📍冰雪大世界

用灯光与巧思营造出一个完全不需要钢筋水泥全世界最大冰雪嘉年华。别出心裁以冰雪创造的主题游乐区，还有各种冰雪玩意，赏雪，玩雪兼具游乐的设施，老幼皆宜，夜幕下配以幻彩照明，仿如置身五光十色的水晶世界。※冰雪世界开放时间12月24日-02月，若未开放室内冰雪大世界取代。



## 第6天：哈尔滨

📍伏尔加庄园

参观园区内欧式建筑，圣尼古拉教堂，彼得宫油画展，等等园区内景观。伏尔加庄园位于哈尔滨市香坊区，占地约60万平方米。该地区有超过30座俄罗斯风格的建筑，被誉为不离开哈尔滨就能看到俄罗斯的最佳地点。

📍哈尔滨音乐公园-观赏网红大雪人（视天气情况而定）

## 第7天：哈尔滨

📍中央大街

它是中国最长的步行街，也被称为“亚洲第一街”。

📍防洪纪念塔及斯大林公园

📍圣·索菲亚教堂（外观）

拜占庭式建筑的典型代表，巍峨壮美的圣·索菲亚教堂，构成了哈尔滨独具异国情调的人文景观和城市风情。

## 第8天：哈尔滨 ✕ 中转城市 ✕ 吉隆坡

送往机场，返回温暖的家乡。

※行程可能会以最终确定的航班而前后调动。



## D1: KUALA LUMPUR ✕ TRANSIT CITY – CHANGCHUN – 127km – JILIN

Assemble in KL International Airport for flight to transit city to Changchun. Upon arrival transfer to Jilin.

### 📍 Winter Clothes Store

For your own to replenish winter clothes.

## D2: JILIN – 295km – MUDANJIANG

### 📍 Songhua Riverside and Rimmed Trees (Subject to weather condition)

### 📍 Jingpo Lake (includes Electric Car)

Jingpo Lake is the largest alpine lava lake in China and the second largest in the world. Crystal clear lakes, rushing waterfalls, dense forests, and volcanic landforms create a spectacular tableau. It was designated as a UNESCO Global Geopark in 2015. Visit Jingpo Lake in winter, you may also have a chance to see the frozen Diaoshuilou Waterfall.

## D3: MUDANJIANG – 250km – SNOW VILLAGE

### 📍 China's Snow Town [Snow Village Dream House]

Snow Village Dream House (local name: Zhong Guo Xue Xiang) is the nickname of the Shuang Feng Wood Farm in Hailin City. Due to the web-warm air from Sea of Japan and the cold wind from Lake Baikal make a tremendous impact on it, the snow period here lasts more than 7 months and the average snowfall reaches 2 meters. You can enjoy snow village optional tour: Snow Art Gallery, and Snow Dragon Mountain Bike.

※ Please do not touch the snow sculpture in snow town, once broken the relevant authorities will take the form of fines.

## D4: SNOW VILLAGE – 40km – YABULI

### 📍 International ski capital, Yabuli

Enjoy the northern scenery along the way. After lunch, you can admire the distant view of Daguokui Mountain and take in the sight of Yabuli Railway Station.

## D5: YABULI – 230km – HARBIN

### 📍 Sun Island Snow Sculpture (Incudes Electrical Car)

The expo is also known as "the world's largest ice and snow carnival".

### 📍 Harbin Ice & Snow World

Covers an area of 6000 square meters and uses 10,000 cubic meters of ice. The indoor temperature is kept below zero. 10°C-minus 15°C, the ice lamp in the museum is made of natural ice and coloured ice. ※ Harbin Ice & Snow World will be opened from 24Dec to Feb, as such tours beyond these dates will be replaced Indoor Snow Sculpture.

圣·索菲亚教堂  
St. Sophia Church Square



## D6: HARBIN

### 📍 Volga Manor

Covers an estimated 600,000 square meters of land. There over 30 Russian style buildings within the area and is praised as the best place to see Russia without leaving Harbin.

### 📍 Harbin Music Park-Big Snowman (Subject to weather condition)

## D7: HARBIN

### 📍 Central Street

It is the longest pedestrian street in China, also known as 'the First Street in Asia'.

### 📍 Flood Control Memorial Tower & Stalin Park

### 📍 St. Sophia Church Square (Exterior View)

It is a typical representative of Byzantine architecture, the majestic St. Sophia Church Square, which constitutes Harbin's unique exotic cultural landscape and urban style.

## D8: HARBIN ✕ TRANSIT CITY ✕ KUALA LUMPUR

Proceed to airport for your flight back home with unforgettable memories.

※ Sequence of the itinerary is subject to change according to the final flight confirmation.



冰雪大世界  
Harbin Ice & Snow World



## 自费项目 OPTIONAL TOUR

冰雪画廊+马拉爬犁+网红中东铁路桥+关东古巷+冬泳表演	RMB650/人	Snow Art Gallery+ Horse Drawn Sleigh + Binzhou Railway Bridge + Guandong Ancient Alley + Winter Swimming Performance	RMB650/person
雪龙号+雪地摩托	RMB450/人	Snow Dragon + Snowmobile	RMB450/person

### 行程亮点 HIGHLIGHT

- 赠送每人一套保暖内衣
- 一支东北冰糖葫芦及一瓶哈尔滨格瓦斯饮料
- 哈尔滨住3晚
- 牡丹江市镜泊湖景区
- 中国雪乡 - 梦幻家园
- 太阳岛雪雕博览会
- 冰雪大世界
- 伏尔加庄园

- Free 1 set of Thermal Wear
- 1 Stick of Candied Hawthorn and 1 Bottle of Kvass, Bread Fermented Beverage per Person
- 3 Nights stay in Harbin
- Jingpo Lake
- Snow Village Dream House
- Sun Island Snow Sculpture
- Harbin Ice & Snow World
- Volga Manor

农家风味 / 东北小火锅 / 手工水饺 / 自助烤肉 / 铁锅炖

Nongjia Cuisine / Northeast Hot Pot / Dumpling Cuisine / Northeast Iron Pot / BBQ Buffet

### 美食 GOURMET



### 酒店 HOTEL

			早餐 Breakfast	午餐 Lunch	晚餐 Dinner
D1	吉林 (1晚) Jilin (1 Night)	吉林紫光苑酒店或同级 Jilin Zi Guang Yuan Hotel or similar	X	X	X
D2	牡丹江 (1晚) Mudanjiang (1 Night)	牡丹江五星级世茂假日酒店或同级 Holiday Inn Mudanjiang or similar	酒店 Hotel	✓	✓
D3	雪乡 (1晚) Snow Village (1 Night)	雪乡酒店或民宿或同级 Snow Village Hotel or Homestay or similar	酒店 Hotel	✓	✓
D4	亚布力 (1晚) Yabuli (1 Night)	亚布力冰雪假日酒店或同级 Yaxue Holiday Hotel or similar	酒店 Hotel	✓	✓
D5			酒店 Hotel	✓	✓
D6	哈尔滨 (3晚) Harbin (3 Nights)	哈尔滨松北美居酒店或同级 Mercure Harbin Songbei Hotel or similar	酒店 Hotel	✓	✓
D7			酒店 Hotel	✓	✓
D8	-	-	酒店 Hotel	X	X



自助烤肉  
BBQ Buffet



冰糖葫芦  
Candied Hawthorn



铁锅炖  
Northeast Iron Pot Stew



手工水饺  
Dumpling Cuisine

#### 旅行必备:

护照或签证 - 团员有责任确保护照有效期需至少6个月(从返程日期算起), 并且取得必要的签证和准证。  
旅游保险 - 出发前, 建议您购买全面的旅游保险。

#### 条款:

1. 行程、膳食、酒店住宿、交通和自费项目可能会有所变动, 恕不另行通知。
2. 若出现无法预测的特殊情况特别是在旅游旺季期间, UVSB将保留更改或取消行程的权利。
3. 若UVSB的宣传手册或任何传播媒介, 出现任何形式的印刷失误或遗漏, 本公司一概不负责, 并且保留更正的权利。
4. 每位参与UVSB团的成员, 必须为自身安全或行为负责。若出现无法预测的特殊情况 (例如: 交通延误/取消、疾病、天气、示威、战争等等), 因而引发额外支出的问题, UVSB一概不负责, 旅客需自行负责额外的费用。
5. 详情条款, 请参阅单据网页或浏览 <https://ubingo.my/home/terms.php>
6. 以上图片仅供参考, 请以实物为准。

备注: UVSB为UbinGO Vacations Sdn Bhd.

#### 中国团 - 附加条款:

1. 所有行程以中文讲解为主。
2. 如预订三人间, 提供的额外床垫为滚动式折叠床。
3. 团费仅适用于大马公民, 外国公民则需缴付额外费用。
4. 车上购物 - 为了您的方便起见, 车上会售卖当地小吃及伴手礼。

#### Tentative Flight Details - Subject to Change

#### Travel Essentials:

Passport & Visas - Each tour member is responsible to ensure their passport is valid for at least six (6) months from the return date of the trip and all necessary visas and permits have been acquired.  
Travel Insurance - It's essential that you take out comprehensive travel insurance before travel.

#### Terms & Conditions:

1. Itineraries, meals, hotels, transportation and optional tour are subject to change without prior notice
2. UVSB reserves the right to make changes to or cancel the itinerary at any time due to unforeseen circumstances, especially during peak periods or in the event of a force majeure.
3. UVSB is not responsible for omissions, printing and/or presentation errors in brochures or in any media where such information may be presented; UVSB reserves the right to make corrections as required.
4. Every person participating in UVSB's tours shall travel at his/her own risk. UVSB shall not be held liable to any person for additional expenses that may be incurred due to delays or changes in any transport services, sickness, weather, strikes, war or other causes.
5. For other terms & conditions, refer overleaf of invoice or visit <https://ubingo.my/home/terms.php>
6. All pictures shown are for illustration purpose only.

Note: UVSB refers to UbinGO Vacations Sdn Bhd.

#### China Tours - Additional Terms & Conditions:

1. Tours are conducted in Mandarin.
2. For booking triple-share rooms please note that additional bed is based on "roll-away" bed.
3. Tour fare quoted is for MALAYSIAN, the non-Malaysian surcharge applied.
4. In-coach Shopping - For your convenience, a variety of local snacks and gift are offered for sale on board the coach.

For Agent Use Only:

Updated Date: APR 2024